
De beste wensen!
Allereerst wensen wij alle bewoners van Willemsbuiten én de lezers van deze nieuwsbrief het allerbeste voor
2023! Dat het voor eenieder een mooi jaar in goede gezondheid mag worden.
Er is in de wijk heel veel vuurwerk afgestoken tijdens de jaarwisseling, een waar schouwspel.
Hebt u uw vuurwerkresten nog niet opgeruimd? Kleine moeite toch? 
We wonen met elkaar in een van de mooiste wijken van Tilburg. Laten we de wijk ook mooi houden. Dat
kunnen we alleen als we het samen doen.

Manuela Roucourt verlaat de wijkvereniging
Een van de oprichters van de wijkvereniging, Manuela Roucourt, heeft  helaas afscheid genomen van de
wijkvereniging. 
Zij was een van de bestuursleden en tevens was Manuela onze penningmeester. 
We hebben op een erg fijne manier met haar samengewerkt en respecteren haar besluit.
Manuela enorm bedankt voor jouw inzet, wij gaan jou en jouw inzet missen!

Vacature penningmeester
Door het vertrek van Manuela hebben wij dus een vacature als penningmeester. 
Wilt u een bijdrage leveren aan de Wijkvereniging? 
Je hoeft geen financieel brein te zijn, maar wel een betrokkenheid met de wijk te hebben. Het is een kwestie
van een kasboek bijhouden en jaarlijks verantwoording afleggen. 
Er gaan bij de wijkvereniging geen grote bedragen rond maar het geld dat we hebben moet wel netjes worden
beheerd. Aanmelden kan via info@wijjkverenigingwillemsbuiten.nl
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Beste bewoners van Willemsbuiten,

Het jaar 2022 hebben we alweer achter ons gelaten en we wachten met gezonde spanning wat 2023 ons zal
brengen. Afgelopen jaar ben ik gestart als wethouder bij de gemeente Tilburg en mocht ik me ook ineens jullie
wijkwethouder noemen. Ik kan jullie zeggen: dat bevalt me uitstekend! 

Wat een prachtige buurt, of moet ik zeggen wijk, zijn jullie. En jullie laten je horen als er iets is. Of dat nu zorgen,
ideeën, klachten of dromen zijn, jullie weten de weg naar de wijkregisseur, omgevingsmanager en wijkwethouder
prima te vinden. En dat is fijn, dat toont jullie betrokkenheid bij elkaars wel en wee op straat- en buurtniveau.
Hou dat dus vooral vast. En waar je een helpende hand nodig hebt: schroom niet om me te benaderen. Mijn
(digitale) deur staat altijd voor jullie open, ook in 2023, via yusuf.celik@tilburg.nl.

De afgelopen periode is er veel in jullie ruime woon- en leefomgeving gebeurd. De tijdelijke opvang van
statushouders in de Koning Willem II-kazerne is gesloten en het gebouw is, zoals we dat samen hadden
afgesproken, inmiddels gesloopt. Graag dank ik jullie voor de betrokkenheid bij dit tijdelijke woonproject. 
En als ik op de evaluatie mag vertrouwen, hebben we het met elkaar goed georganiseerd en opgepakt. Mijn
complimenten!

De bouw op het kazerneterrein is inmiddels in volle gang. Met de statige Koning Willem II-kazerne als
poortwachter, ontstaat er naast jullie buurt een nieuwe buurt. Het gebied dat decennialang afgesloten was voor
de buitenwereld, zal de komende jaren ook voor jullie gaan leven. Maar gelukkig met behoud van de rijke historie
en oog voor de Tilburgse stadsnatuur. En natuurlijk met een prachtig schoolgebouw met buitenschoolse opvang,
waar ook bewoners uit jullie buurt optimaal van gaan profiteren. 

En het Koning Willem II-stadion hebben we na vele jaren eigendom weer terug verkocht aan de club. We
vertrouwen erop dat zij zich, net als toen ze huurder waren, als goede buur naar jullie zullen opstellen. En ja,
laten we hopen dat dat iedere twee weken met veel geluid van het veelvuldig juichen om goals van onze stoere
kerels zal zijn.

Na politieke besluitvorming in de gemeenteraad en de gemeenteraadsverkiezingen van afgelopen maart is het
even zoeken geweest om het tempo van de ontwikkeling van het Stappegoorpark vast te houden. Een nieuw
college, het vinden van het juiste ontwerpbureau voor de inrichting én het kiezen van een onafhankelijke
voorzitter hebben geduld gevraagd. Ik ben blij om te melden dat het is gelukt om, in goede samenspraak, Johan
Dunnewijk en Noud Derks bereid te hebben gevonden om de rol van onafhankelijke voorzitters op zich te
nemen. Met het Spoorpark hebben zij al eerder laten zien tot een geslaagd proces en ontwerp te kunnen komen.
Hoe het Stappegoorpark zich gaat ontwikkelen is nu aan de betrokkenen, waaronder de wijkvereniging. Ik ben
optimistisch dat we het goede gesprek met elkaar voeren en dat er straks een breed gedragen uitkomst volgt.
Daar heb ik dan ook alle vertrouwen in.

Rest mij jullie een bijzonder gezond en gelukkig 2023 te wensen. We gaan elkaar komend jaar zien en spreken,
daar ben ik van overtuigd!

Met vriendelijke groet,

Yusuf Çelik, wijkwethouder
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Geboortenieuws

"Mama, kijk! De fiets heeft een baby gekregen"

De fiets in de Willy den Oudenstraat is een bekende in Willemsbuiten geworden. Het is het herkenningspunt voor
iedereen in de wijk en zeker voor onze eigen AED. Eerst was de fiets blauw en na een dik jaar was deze ineens
oranje. En weer een dik jaar later is de fiets ineens GOUD. 
En plantjes sieren de fiets.
En nu….ja de fiets heeft er een kleintje bij gekregen. Kinderen in de wijk -hoe jong ook- kennen alle feiten. 
En dan kun je dus echt genieten als een kind tegen zijn of haar (groot) ouders zegt dat de fiets een
kleintje heeft gekregen. Onze trouwe adverteerder fietswinkel Guill van de Ven heeft het kleine fietsje
geschonken aan onze wijk. Daar zijn we erg blij mee! 
Wat wordt het vervolg van dit grappige verhaal? 
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Zaterdag 25 maart organiseert de wijkvereniging een culinair evenement in de wijk.

Voor dit evenement ga je als koppel een voor-, hoofd- of nagerecht maken welke je samen thuis gaat nuttigen
met 2 andere koppels (die komen dus bij jullie langs).  Zelf ga je de overige 2 gangen bij iemand anders thuis
eten. 

Op deze manier proberen we zoveel mogelijk mensen gezellig met elkaar in contact te brengen gedurende de
avond en willen we het evenement daarna gezamenlijk afsluiten met een borrel op 1 van de pleintjes.

Mocht je interesse hebben dan kun je je inschrijven deze link
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSd3J5MAAejbE_OIybSOalczR2Genms0URRikTHbSrQVQjsjEg/viewfor
m en via het bericht op Facebook wat binnenkort geplaatst zal worden. 

We hopen natuurlijk allemaal op jullie deelname zodat we er een mooi (terugkerend) evenement van kunnen
maken.
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Ooit gehoord van  François Antoine Brandt? 

Als we heel eerlijk zijn, wij eigenlijk nog nooit. 
En dan krijgt deze goede man zomaar een straat in Tilburg naar zich vernoemd. Hij is hier ook niet geboren of
gestorven. Hij heeft wel meegedaan aan de Olympische Spelen van 1900 in Parijs. Hij was de eerste Nederlandse
roeier die goud heeft gewonnen. 

Het hoogtepunt van zijn sportcarrière waren de Olympische Zomerspelen 1900 in Parijs, toen hij samen met
Roelof Klein eerste werd in de twee-met-stuurman. Zij hadden aanvankelijk een Nederlandse stuurman (Herman
Brockmann), maar deze bleek wat te zwaar. 
Na naarstig gezocht te hebben werd er een onbekend Frans jongetje van tien jaar in de boot gezet. Met 25 kilo
minder ballast finishten zij als eerste in een tijd van 7.34,2 voor twee Franse boten. De naam van het Franse
jongetje is altijd onbekend gebleven. Omdat het een gemengde Nederlands-Franse equipe was, werd hun
overwinning door het IOC oorspronkelijk niet aangemerkt als een Nederlandse, maar Brandt en Klein zijn wel de
eerste Nederlandse olympisch kampioenen uit de geschiedenis. 
Dit wordt nu ook erkend door het IOC. 

De Nederlander Herman Brockmann stuurde wel de vier met stuurman naar zilver en de acht met stuurman
naar het brons.
François Brandt maakte ook deel uit van de acht die in Parijs de derde plaats haalden. Hij en Klein hadden
overigens geen idee, dat zij aan Olympische Spelen hadden meegedaan. Hun hele leven zijn ze ervan uitgegaan,
dat zij in Parijs wereldkampioen waren geworden. Zij kregen ook geen medaille (die werden bij de Spelen pas
vier jaar later ingevoerd), maar een bronzen beeld met het bijschrift dat zij een roeiwedstrijd hadden gewonnen
tijdens de wereldtentoonstelling van 1900. Het beeldje is nu in het bezit van een kleindochter van Brandt, die in
Australië woont.
Brandt werkte als ingenieur bij de Nederlandse Spoorwegen en was tevens bisschop van de Kerk-Provincie
Nederland en België van de Vrij-Katholieke Kerk. Hij was gehuwd met Juliana Agatha de Wendt. Hij overleed op
74-jarige leeftijd in Naarden en werd gecremeerd in Driehuis. In 2017 vernoemde de gemeente Amsterdam een
brug naar hem.
En Tilburg dus een hofje, François Brandthof. 
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Stappen vooruit met Stappegoorpark

De kogel is door de kerk wat betreft de onafhankelijk voorzitter die het proces gaat begeleiden om te komen
tot een advies over het Stappegoorpark aan de gemeente. Het is er niet één geworden maar zelfs twee. Johan
Dunnewijk en Noud Derks gaan samen de rol van onafhankelijk voorzitter op zich nemen. Beiden waren actief
betrokken bij de ontwikkeling van het Spoorpark en zitten nu in het dagelijks bestuur van de stichting
Spoorpark. Daarnaast zijn ze bekend met de vastgoedwereld en de Tilburgse politiek. Wij hebben er alle
vertrouwen in dat we samen met hen en de andere betrokken partijen het goede gesprek kunnen voeren
zodat er duidelijkheid komt rondom de ontwikkeling van Stappegoorpark. 
In december hebben Johan en Noud met alle betrokken partijen gesprekken gevoerd om nader kennis te
maken en gevoel te krijgen bij ieders standpunten en de programma’s van eisen. Daarna is er op 18 januari is
een overleg geweest met de betrokken partijen, wat voortaan de projectgroep Stappegoorpark gaat heten.
Besloten is dat architectenbureau Karres en Brands een onderzoek gaan doen naar de haalbaarheid. Dit
architectenbureau is goed bekend met de plaatselijke situatie. Zij kunnen dus snel van start. Naar verwachting
is het haalbaarheidsonderzoek in de loop van maart gereed. Op basis van de uitkomst van dat onderzoek
willen we voor de zomervakantie komen tot een advies aan de politiek. Vandaaruit verder.
De vaart komt er dus in. Wij zijn blij dat we nu concrete stappen vooruit zetten en zullen jullie in de volgende
nieuwsbrief verder informeren. 

Draadverlichting 
Vorig jaar hebben wij, als wijkvereniging, een voordeelactie met draadbalverlichting gehouden. Ruim 40
mensen hebben hiervan gebruik gemaakt. Door een bijdrage vanuit het Verrijk je Wijk budget was er ook een
mooie korting op deze draadballen. 
Een succes? Zeker vanuit het aspect eenheid en saamhorigheid. Hoe mooi zou het zijn als in de hele wijk
dezelfde Kerstverlichting zou hangen?
We hebben ons echter wel verkeken op het werk wat het met zich mee heeft gebracht. Het aanschaffen,
verspreiden, ruilen en kapotte exemplaren heeft onze voorzitter heel wat hoofdbrekens bezorgd.
Dit betekent dat het dus een eenmalige actie is geweest. 
Wij danken de wijkraad Groenewoud die middelen via Verrijk je Wijk ter beschikking heeft gesteld en
natuurlijk Martien Smit voor al het werk wat hij hierin verzet heeft!

                         

advertentie

Uw glazenwasser in Willemsbuiten is:

Kwaliteit, service, maatwerk en dat alles voor een leuke prijs. Al ruim 300 klanten in onze wijk. Voor
nadere info: info@rcm-glasbewassing.nl of bel 06 261 21 330. Aan u de keuze: 1 keer per maand of 1 keer per
twee maanden. Zonder strepen én ook de kozijnen worden meegenomen. 
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Olympiaplein op de schop 

Er zijn plannen én een budget van € 700.000,- om het Olympiaplein (voor de Jumbo en Pathé theater) op te
gaan knappen. 
 We kennen het plein nu als een ongezellige betonnen vlakte. Door de parkeergarage onder het plein zijn er
echter wel beperkingen om het plein opnieuw in te richten.
 Zo kunnen bomen door het gewicht alleen boven zuilen worden geplaatst of dienen vervangen te worden door
heesters. 
 Ook het onderhoud vraagt tijd en geld. Er ligt nu een plan wat vanuit de ondernemers om er de “huiskamer”
van de buurt van te maken.
 Helaas zijn wij als Willemsbuiten niet betrokken bij de herinrichting dus is het voor ons nog niet duidelijk wat er
gaat komen.
 Onze wijk kent al zo weinig groen en het plein wordt door de bewoners maar zeker ook door scholieren
veelvuldig bezocht. Het gevolg is ook een flinke vervuiling van het plein. Daar is bij de omliggende scholen ook
aandacht voor gevraagd. 
 Daarnaast blijft ook de bereikbaarheid van het plein voor fietser en voetgangers een probleem wat niet
eenvoudig op te lossen is. 
 Wij blijven hierover met de gemeente in gesprek want iedereen is gebaat bij een veilige oplossing!
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